
PROTOKÓŁ NR XXIV/2013 
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

odbytej 26 marca 2013 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
w Węgorzynie 

Sesja Rady Miejskiej w Węgorzynie w dniu 26 marca 2013 roku rozpoczęła się o 
godz. 14 : 00 , a zakończyła o godz. 18:30. 

W sesji udział wzięło 13 radnych, na stan 15- stu — zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Oprócz radnych w sesji uczestniczyli: Pani Burmistrz, Pani Sekretarz, Pani Skarbnik, Pan 
mecenas Tomasz Werenicz, oraz zaproszeni goście - zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu a także sołtysi z terenu Gminy Węgorzyno — zgodnie 
z listą obecności stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu oraz mieszkańcy Gminy Węgorzyno. 

I. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad, powitanie gości i stwierdzenie quorum: 

Sesję otworzył i jej obradom przewodniczył p. Jan Mazuro - Przewodniczący Rady. 

Stwierdził, że w sesji udział bierze 13- stu radnych, na stan 15- stu. W związku z tym 
podejmowane decyzje i uchwały będą prawomocne. 

b) przedstawienie porządku sesji: 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni i zaproszeni goście otrzymali 
na piśmie wraz z zawiadomieniem o sesji - stanowi on załącznik nr 4 do protokołu. 

Pani Burmistrz - poprosiła o wprowadzenie części IV pkt. 11 do projektu Uchwały 
dotyczącej zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Węgorzyno na lata 2013 - 2020 
załączników 1, 2, oraz do punktu 4 w części IV dokumentu wyjaśnień, jakich udzieliła na 
piśmie do Pana Przewodniczącego, które były kierowane pod obrady Komisji Rewizyjnej. 

Po tych wnioskach Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do przegłosowania wniosku w 
sprawie wprowadzenia części IV pkt. 11 do projektu Uchwały dotyczącej zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej gminy Węgorzyno na lata 2013 - 2020 załączników 1, 2. 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych 
głosowało: 
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W sprawie wprowadzenia do punktu 4 w części IV dokumentu wyjaśnień 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych 
głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się -0 

Przewodniczący Rady Miejskiej — wniosek został przyjęty 

Cały porządek obrad 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych 
głosowało: 

c) przyjęcie protokołu z posiedzenia XXIII sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 31 
stycznia 2013 roku: 

Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował, że na dzisiejszej sesji przyjęciu podlega 
protokół z sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie odbytej w dniu 31 stycznia 2013 roku. 

Protokół został sporządzony i był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej oraz 
zamieszczony na Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie. 

Pytań i uwag do protokołu nie wniesiono. 

1. Pani Burmistrz ostatnio wiele mieszkańców do mnie przychodzi i bardzo są niezadowoleni 
z obsługi przez pracowników 

2. Budynek na Drawskiej, co dalej z nim będzie, bo miał być wystawiony do sprzedaży, do 
przetargu, czy coś w tej sprawie jest zrobione? 

3. Czy to prawda, że Pan Radny Łukasz Nowacki pracuje na Orliku? 
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4. Następne pytanie odnośnie „śmieci", czy już j est ustalone, kiedy odbędą się przetargi? 
Mieszkańcy pytają o pojemniki, czy będzie je można kupić, czy będąmusieli je sami 
kupować ? 

5. Aglomeracja I- czyjest zakończona, czy ścieki płyną na oczyszczalnię ścieków? 

6. Czy Gmina wystąpiła do Marszałka z wnioskiem o przyznanie pomocy w ramach działania 
podstawowe usługi dla gospodarki w zakresie gospodarki wodno-ściekowej oraz w zakresie 
tworzenia systemu zbiórki segregacji, wywozu odpadów komunalnych. Ponoć każda Gmina, 
która wystąpi z takim wmoskiem ma szansę otrzymać kwotę 200 000 zł. Taką mam wiedzę, 
nie wiem czy to jest prawda. 

Pan Radny Sadurek : 

1. Prośba o pilne wykonanie remontu ulicy Podgórnej, ulica została zdewastowana 
2. Zlikwidować rozlewisko przy i na przejściu koło Księgarni „Fraszka", nawet nie 

wielki opad deszczu powoduje powstawanie rozlewiska 
3. Wykonać przejścia dla pieszych przy ulicy Jagiellońskiej i Przemysłowej do 

Biedronki, szczególnie ulica Jagiellońska ma nasilony ruch, co może być przyczyną 
nieszczęśliwego wypadku 

4. Ponowienie interpelacji o numerze 186 dotycząca odwodnienia trójkąta u zbiegu ulic 
Podgórnej, Strzeleckiej i Stacji Paliw dotychczasowe próby odwodnienia są bez efektu 

5. Prośba o umieszczenie na stronie internetowej protokołów z posiedzeń Komisji Rady 
Miejskiej, ma to istotne znaczenie dla informacji wyborców o aktywności 
poszczególnych Radnych, sesja Rady nie odzwierciedla poszczególnych stanowisk 

6. Ponowienie postulatu o zmianę organizacji ruchu na skrzyżowaniu ulicy Południowej 
i Drawskiej 

Pani Radna Kamińska : 
1. Chodzi o ulicę Połchowską w Runowie Pomorskim ta, która jest przed 

przejazdem, proszę pomyśleć jak najszybciej o założeniu oświetlenia 

Pani Radna Górniak: 

1. Jaką pomoc może otrzymać osoba, która nie pracuje, wymaga opieki, nie jest 
zarejestrowana w Urzędzie Pracy, nie jest zarejestrowana w Opiece a wymaga 
natychmiastowej opieki, w jaki sposób możemy pomóc takiej osobie i chciałabym 
wiedzieć, czy takie osoby u nas w Gminie się znajdują? 

Pan Radny Cierpisz: 

1. Ja w sprawie przystanku w Cieszynie na stacji, rozebrany został budynek, żeby tam 
chociaż powstała wiata, bo na dzień dzisiejszy nie ma się tam gdzie schronić 

2. Proszę Panią Burmistrz , aby pracownicy kontrolowali oświetlenie, bo są 
miejscowości w których światła się palą do godziny 8 rana, a są miejscowości gdzie 
światło gaśnie o 4:20, to jest niezbędne. 
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Pan Radny Gwóźdź: Mieszkańcy Os. 40-lecia proszą, o likwidację progu zwalniającego 

Pani Radna Sławska: 

1. Prosiłabym o plan pracy Rady Miejskiej, bo będą niedługo wakacje, ludzi chcą planować 
urlopy, a nie wiemy, kiedy będą sesje. 

2. Chciałam przypomnieć o ulicy Kolej owej, tam j est dziura po pompie, założona płytą przez 
mieszkańców, ta dziura jest dalej niezabezpieczona 

Pan Radny Zieliński: Pani Bumiistrz proszę mi powiedzieć, czy zgodnie z ustawą z dnia 29 
sierpnia 1997 r. o ochronie danych osobowych w Gminie jest wdrożona polityka 
bezpieczeństwa, czyli zestaw praw i reguł, które zabezpieczają nasze dane? 

Pan Sołtys Rataj : 

1.Składam wniosek, aby z funduszu sołeckiego sfinalizowany został remont, ewentualnie 
naprawa pompy na Wydmuchach, prosiłbym żeby ktoś mi pomógł co ma być zrobione, 
poinformować mnie o terminie, żeby pracownicy mogli dojechać i sporządzić protokół 

2. Kto zmniejszył zabezpieczenie główne w punkcie przedszkolnym w Cieszynie, na jakiej 
podstawie? dlaczego pytam, chyba ktoś nie ma pojęcia, bo teraz tak się dzieje, że wysadza 
najpierw w pion, jest tam piec gazowy i przypływowy podgrzewacz wody i może nastąpić 
awaria tego pieca 

3. Wnioskowałem aby załączyć włączniki oświetlenia ulicznego od Wydmuch w stronę stacji, 
ponieważ ostatni pociąg jedzie o godz. 23, a pierwszy jedzie o 5 rano. 

Pan Sołtys Adamów: Mieszkańcy Sulic, Gościsławia pytają kiedy będzie naprawiona droga 
do ich miejscowości 

Pan Sołtys Stępień : Kiedy będą łatane dziury w drogach powiatowych i gminnych? 

Pan Sołtys Rataj : Czy nasz Statut zabezpiecza nas przed taką możliwością ,że wydajemy 
pieniądze z funduszu sołeckiego teraz na świetlicę , a później Rada podejmie uchwałę o 
sprzedaży, czy jest jakieś prawo, które to reguluje? 

Pani Burmistrz- przedstawiła informację z działalności między sesjami za pomocą 
prezentacji multimedialnej ( która stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu) 
podczas której omawiane były następujące kwestie : 
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-15 marca - dzień Sołtysów , Pani Burmistrz odczytała treść Listu Gratulacyjnego 
wręczając dla 2 sołtysów z okazji 20 - letniej współpracy 

- Gala Smoków Powiatu 

-1 marca- konkurs w Gimnazjum „ Moja miejscowość - region, w którym żyję " 

- 2 marca — uroczystość z okazji powrotu na ziemie polskie naszych Pionierów 

- 5 marca — zaprzysiężenie komendanta Powiatowej Straży Pożarnej 

-14 marca - hała sportowo - widowiskowa - Debata Ekologiczna 

- 23 marca- V konkurs na najpiękniejszą Palmę Wielkanocną 

- odbyła się „ Łobeska Baba Wielkanocna " 

- Udział w finale akcji „Zauważ mnie" organizowanym przez Zarząd Stowarzyszenia 
Polskiego ludzi cierpiących na padaczkę 

- udział w powiatowym zrzeszeniu LCD-ów 

- 21 luty - roczna odprawa Policji 

- Spotkanie z panem Lechem Piaseckim - mistrzem w kolarstwie 

- 28 Suty- spotkanie odnośnie dostarczenia Internetu dla przedsiębiorców na terenie gminy 
Węgorzyno 

- Posiedzenia Zarządu, walne zgromadzenia stowarzyszeń, których gmina jest członkiem -

Celowy Związek Gmin R X X I , Sieja Marianowo, CIW Łobez 

- Spotkanie z Celowym Związkiem Gmin R X X I w sprawie przekazania wysypiska w 
Kraśniku 

- Spotkanie ze strażakami z ochotniczych jednostek Straży Pożarnej, zebrania sprawozdawcze 

- Został złożony wniosek przeciw działaniu cyfrowemu, realizacja tego projektu ma trwać do 
końca 2015 roku 

- Został złożony wniosek na pierwsze poprawki na działania usług podstawowych wodociągu 
przesyłowego między miejscowościami Runowo-Kraśnik, Lesięcin-Gardno 

- Został rozpatrzony wniosek na działanie przedszkoli (Cieszyno, Mieszewo, Sielsko) ich 
funkcjonowanie jest zapewnione do grudnia 2015 roku 

- Został złożony wniosek do Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej na gminne programy 
aktywizacji społeczno-zawodowej na rzecz budownictwa socjalnego 
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Pani Burmistrz przywitała przybyłych gości, pana Prezesa Chojnackiego, wykonawcę 
inwestycji — światłowody, oraz pana Florczaka - inżyniera inwestycji. Panowie 
przedstawili aktualny stan realizacji tej inwestycji. 

Pan Chojnacki ~ poinformował, że w styczniu podpisano aneks skracający termin wykonania 
zadania do końca sierpnia, całość prac projektowych jest skończona z końcem miesiąca 
stycznia , od lutego zaczęto prace instalacyjne na terenie Gminy, w tej chwili największe 
zaawansowanie jest w rejonie Kąkolewic, Kraśnika, Sielska , do skrzyżowania z torami 
kolejowymi w Runowie Pomorskim. W najbliższym czasie planujemy zakończenie prac w 
zakresie pełnego okablowania w części wschodniej ( Ginawa, Brzeźniak, Rogówko, Przyton), 
po Świętach odbędzie się przewiert pod torami kolejowymi w Runowie Pomorskim. Od 
połowy kwietnia zaczniemy prace przy budowie rurociągów 

Przewodniczący Rady Miejskiej - chciałem zapytać, jak ten przewiert był robiony w 
Wiewiecku na stacji, tam tory kolejowe są w dole, chciałem zobaczyć jak ta głowica pracuje, 
jak to można przejść w rejonach zabudowanych, w jakich odległościach można pójść tym 
kretem i włożyć sączki, drenarki. Jak daleko w obszarze zabudowanym możecie przejść tą 
maszyną i wyjść, tam gdzie chcecie? 

Pan Chojnacki — pod torami w Wiewiecku przechodziliśmy na głębokość 6 metrów 

Pani Radna Pietrasz - ja do Pani Burmistrz, udzieliła Pani w Tygodniku łobeskim wywiadu, 
Burmistrz Kuźmińska zrealizowała większość z punktów wyborczych, z uwagi na to, że 
program wyborczy jest Pani programem zarządzania gminą, ja się z Pani wywiadem nie 
zgadzam, wręcz mnie obraził, jako Radną, jako wyborcę, bo tak odpowiadając, to nie wiem 
komu to służyło .W zakresie tworzenia nowych miejsc pracy pisze Pam" tak - przygotowanie 
nowej oferty inwestycyjnej w trakcie opracowania, jakiej nowej oferty? Ja nie usłyszałam 
przez 2 lata, żeby się Pani pochwaliła, że opracowuje Pani jakąś ofertę inwestycyjną. 
Traktowanie z szacunkiem firm tworzących miejsca pracy, jakie nowe miejsca pracy, jakie 
nowe zakłady? przez 2 lata żadnych informacji na temat bezrobocia w gminie, ja bym chciała 
wiedzieć ile jest na terenie gminy bezrobotnych? Przestrzeganie procedur przetargowych- tak 
realizowane, procedury mają swoje zasady. Zabieganie o utworzenie supermarketów- tak 
zrealizowane, jest Biedronka. W zakresie pomocy wsi rolnikom, wspieranie inicjatyw 
wiejskich, pomoc w realizacji funduszów sołeckich, pomoc wpisaniu i realizowaniu • 
wniosków. Zajęcie się sprawą melioracji- tak, ja bym chciała wiedzieć więcej na ten temat, 
kiedy Pani zaczęła, w którym miejscu, czy jest jakiś zakład prowadzący meliorację, 
przynajmniej takich informacji na sesjach nie ma. Polepszenie dostępności do sieci 
internetowych, tak będziemy mieli dostęp do światłowodów, Internetu, tylko nie za darmo 
prawda? Pomoc w remontach kościołów, tak zrealizowane, dotacje są sukcesywnie dawane. 
Dbanie o estetykę wsi- tak realizowane przez społeczne, użyteczne instytucje funduszu 
sołeckiego, organizowanie konkursu na wystrój dożynkowy, ale to robiły wsie, to jest zasługa 
nie bezpośrednio Pani, ale mi się wydaje, że mieszkańców wsi. Zwiększenie liczby lokali 
socjalnych, komunalnych, tak udało się przyjąć mienie komunalne, ok. 7 lokali, co to są za 
lokale? W zakresie administracji, likwidacja etatu wiceburmistrza- to się Pani udało. 
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Radzę się Pani Burmistrz przyjrzeć tej wypowiedzi, to nie są wypowiedzi „tak" , „ nie" , 
mieszkańcy, którzy to przeczytali są bardzo oburzeni. 

Pan Radny Nowacki - bardzo mi się nie podoba wypowiedź Pani Pietrusz, dlatego że na 
początku sesji głosowaliśmy nad porządkiem obrad pkt. 3 Informacje a) informacje 
Burmistrza z działalności między sesjami, ja nie rozumiem jak tutaj Radny może się w 
jakikolwiek sposób odnosić. 

Pani Burmistrz - zanotowałam sobie kilka kwestii, które chciałabym uzupełnić lub 
zdementować, jeśli chodzi o nowe miejsca pracy, chociażby firma „ ARNO-BIO " , 
nieprawdą jest, że Państwo Radni o niczym nie wiedzą, staram się bardzo dużo informacji 
przekazać społeczeństwu przede wszystkim poprzez sesje, staram się przygotować krótką 
fotorelację , proszę mi nie zarzucać, ze ja nie informuję, owszem można zapisać 8 stron 
gazety, tylko czemu to ma służyć, starałam się podać takie informacje w pigułce , żeby one 
były łatwo przyswajalne oraz czyste i przejrzyste. Państwo radni mecie pełną wiedzę, jeśli 
mieszkaniec się dopytuje, co w danej kwestii moja odpowiedź tak lub nie znaczy, to jeśli 
Państwo umiecie odpowiedzieć, to proszę udzielić takiej odpowiedzi, jeśli Państwo nie 
umiecie, to proszę dopytać, a ja na pewno udzielę takiej informacji. Na temat Melioracji, też 
jest nieprawdą, że pani nic nie wie, chyba że pani nie chce wiedzieć, przecież kilkakrotnie na 
sesji była mowa o tym, że Gmina przyjęła do pracy mełiorantów, staramy się rozwiązywać 
problemy na terenach wsi. Nieprawdą jest również, że Państwo nie wiecie jaka jest sytuacja 
na temat bezrobocia, w naszej gminie jest najmniejsze bezrobocie 13-14 % .Skąd lokale 
pozyskujemy? przecież Państwo podejmujecie stosowną uchwałę o pozyskaniu lokali. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minut przerwy 

-10 minut przerwy-

IV. Podjęcie uchwał w sprawie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji 
Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Wniebowzięcia N M P w Węgorzynie - druk nr 1 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej - p. Jan Szymko - przedstawił opinię 
wobec powyższego projektu 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Wniebowzięcia NMP w 
Węgorzynie 

( uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji 
Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Jana Chrzciciela w Sielsku — druk nr 2 

Przewodniczący Komisji Budietowo-Gospodarczej -p. Jan Szymko - przedstawił opinię 
wobec powyższego projektu 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych 
głosowało: 
Za-11 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się -1 
- 1 osoba nie głosowała -

Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XXIV/229/2013 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 26 marca 2013 roku 

w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Jana Chrzciciela w 
Sielsku 

( uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie przyznania dotacj i 
Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Tomasza Apostoła w Runowie — druk nr 3 

Przewodniczący Komisji Budietowo-Gospodarczej -p. Jan Szymko - przedstawił opinię 
wobec powyższego projektu 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych 
głosowało: 
Za-12 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XXIV/230/2013 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 26 marca 2013 roku 

w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Tomasza Apostoła w 
Runowie 

( uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie skargi wniesionej 
przez pana Tadeusza Safaryn na działalność Burmistrza Węgorzyna- druk nr 4 

Przewodniczący Komisji Budietowo-Gospodarczej -p. Jan Szymko - przedstawił opinię 
wobec powyższego projektu 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych 
głosowało: 
Za-8 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 5 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XXIV/231/2013 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 26 marca 2013 roku 

w sprawie skargi wniesionej przez Pana Tadeusza Safaryn na działalność Burmistrza 
Węgorzyna 

( uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu) 

Strona 9 z 25 



Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia 
wezwania do uchylenia lub zmiany uchwały Nr XXIII/221/2013 Rady Miejskiej w 
Węgorzynie z dnia 31 stycznia 2013 roku w sprawie uchwalenia regulaminu określającego 
wysokość oraz szczególne warunki przyznawania nauczycielom, niektórych składników 
wynagrodzenia oraz nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego- druk nr 5 

Pan Waldemar Konefał - nauczyciel Szkoły Podstawowej w Węgorzynie- chciałbym wnieść 
poprawkę do mojego pisma, chodzi o art. 2 Konstytucji, nie wiem dlaczego napisałem art. 3. 

Pan Waldemar Konefał - nauczyciel Szkoły Podstawowej w Węgorzynie - odczytał art. 2, 18, 
32 .Zasadnicze pytanie jakie chcę dzisiaj postawić, to dlaczego w naszej gminie chce się 
dyskryminować małżeństwa? Jeżeli ja i moja obecna małżonka nie bylibyśmy małżeństwem, 
a bylibyśmy w związku partnerskim oboje byśmy dostali dodatek mieszkaniowy. Jeżeli ja 
miałbym przyjaciela, z którym bym mieszkał w jednym mieszkaniu i obaj byśmy byli 
nauczycielami, to obaj byśmy dostali dodatek mieszkaniowy, gdyby taka sama sytuacja 
dotyczyła kobiet obie dostały by dodatek mieszkaniowy. Gdybym ja i żona pracowalibyśmy 
w sąsiednich gminach oboje byśmy dostali dodatek mieszkaniowy, państwo zapisem ust. 7 w 
swojej uchwale wprowadzacie dyskryminację. Dla Państwa podstawą prawnąjest 
Konstytucja, oraz Karta Nauczyciela, a nie rozporządzenie Ministra Edukacji Narodowej, 
które w ogóle szkół samorządowych nie dotyczy, w art. 54 Karty Nauczyciela ust.3 mówi się, 
że nauczycielowi przysługuje nauczycielski dodatek mieszkaniowy 

Radca Prawny pan Tomasz Werenicz - mamy tu do czynienia z pewnego rodzaju sporem, 
została podjęta uchwała Rady Miejskiej, Wojewoda ma termin 30 dni na podjęcie decyzji czy 
podjęta uchwała jest zgodna z prawem , czy też nie. Ta uchwała nie narusza prawa, ponieważ 
ukazała się w Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego, gdyby 
Wojewoda miał wątpliwości, na pewno wszczęte by było postępowanie nadzorcze. 
Adresatem skarżącego nie powinna być Rada ,że podjęta została taka uchwała, lecz 
Wojewoda Zachodniopomorski. Pan skarżący zmierza do tego, aby zaskarżyć tą uchwałę 
przed Sądem administracyjnym, podstawowym warunkiem ,żeby ta skarga mogłaby być 
rozpatrzona przez Sąd jest złożenie wezwania. Jeśli chodzi o kwestie dyskryminacji, to 
najczęściej jest tak ,że są osoby bardzo zadowolone że tak wynika z przepisów i osoby, które 
nie są zadowolone, źle by było gdyby Radni pod wpływem tego, że ktoś przychodzi zaczęliby 
zmieniać swoje rozstrzygnięcia. Rada może podjąć co chce, ma swobodę, a Wojewoda nie 
dopatrzył się naruszenia w tej uchwale 

Pan Waldemar Konefał - nauczyciel Szkoły Podstawowej w Węgorzynie — powołując się na 
Konstytucję mógłbym powiedzieć, że nie jesteśmy państwem prawa, tylko państwem 
prawników. Proszę Państwa, to że Wojewoda nie uchyla jakiejś uchwały, nie oznacza, że ona 
jest w 100 % zgodna z prawem. 
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Pani Radna Górniak - chciałabym się dopytać, co Panu da pozytywne rozstrzygnięcie 
sprawy? Drugie pytanie do Pana Mecenasa, czy Pan wie, czy w innych gminach były inne 
rozstrzygnięcia tej kwestii, czyli jest taka sytuacja ,że oboje są nauczycielami i oboje dostają 
dodatek mieszkaniowy 

Pani Radna Pietrasz - gdybyśmy nie ruszali tej poprzedniej uchwały, gdyby ona została tak 
jak poprzednio , czy to też byłoby nie zgodne z prawem? Bo dochodzę do wniosku, że błąd 
popełniła Rada, bo podjęliśmy uchwałę zgodną z prawem, a gdybyśmy jej nie podjęli, czy to 
też byłoby zgodne z prawem? 

Pan Sołtys Rataj: chciałem zapytać ile jest takich przypadków w gminie Węgorzyno? Jeśli 
chodzi o dodatek mieszkaniowy 

Pani Burmistrz - 4 przypadki 

Radca Prawny pan Tomasz Werenicz - odpowiem pani Górniak, powiem szczerze, że nie 
jestem zorientowany jak jest w innych gminach 

Pani Radna Górniak - czyli ta uchwała Rady Miejskiej jest to prawo miejscowe? Czyli 
skutkiem tego Pan stracił możliwość wzięcia tego dodatku? O ile wiem to prawo miejscowe 
tworzy Wysoka Rada, podejmujemy takie, a nie inne rozwiązania, więc to my decydujemy o 
tym dodatku 

Pan Waldemar Konefał - nauczyciel Szkoły Podstawowej w Węgorzynie - nauczycielski 
dodatek mieszkaniowy otrzymuję ja i moja żona od 12 lat. Te pieniądze mają wpływ na 
przyszłą emeryturę, bo od tego odprowadzane są składki. Przytoczę Państwu z art. 54 Karty 
Nauczyciela ust. 7 na bazie, którego między innymi Państwo uchwalacie tą część, która 
dotyczy dodatku mieszkaniowego. Nie ma takiego zapisu nigdzie ,że jeżeli małżeństwa są 
nauczycielami, to mająjakieś ograniczenia 

Pan Radny Gwóźdź - jak wygląda to w gminach naszego powiatu, jak tam ta sprawa jest 

uregulowana? 

Pani Burmistrz - szanowni Państwo , większość projektów uchwał przygotowuje Burmistrz 
wraz ze swoimi pracownikami, w związku z tym, że istniała potrzeba podjęcia uchwały w 
sprawie regulaminu i dodatków mieszkaniowych, dlatego przygotowując ten projekt uchwały 
zrobiłam taką analizę, mam kiłka tylko uchwał z innych gmin, np. uchwała Rady Miejskiej w 
Resku, mówi ,że nauczycielowi i jego współmałżonkowi będącemu także nauczycielem 
przysługuje tylko jeden dodatek mieszkaniowy, kolejna uchwała Rady Miejskiej w Dobrej 
nauczycielowi i jemu współmałżonkowi będącemu także nauczycielem stale 
zamieszkującemu przysługuje tylko jeden dodatek, gmina Chociwel -nauczycielowi i jego 
współmałżonkowi będącemu także nauczycielem przysługuje tylko jeden dodatek 
mieszkaniowy. Myślę, że nie ma sensu przytaczać innych przykładów ,w naszej gminie było 
wypłacane dwóm nauczycielom oddzielnie , dodatek mieszkaniowy wypłaca się na wniosek 
danego nauczyciela, nie każdy nauczyciel dostaje dodatek mieszkaniowy, mimo że jest 
nauczycielem, bo musi mieć co najmniej pół etatu. Na wniosek nauczyciela pracodawca 
przyznaje dodatek mieszkaniowy, w takiej wysokości w jakiej wnioskujący nauczyciel 
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wskazuje ilość osób zamieszkujących wspólnie w gospodarstwie. Bardzo proszę powiedzieć 
w sytuacja Pana rodziny, jak te wnioski wyglądały? O jakiej ilości Pan wnioskował, i o jakiej 
ilości osób Pana żona wnioskowała? 

Pan Waldemar Konefał - nauczyciel Szkoły Podstawowej w Węgorzynie-]& wnioskowałem o 
4 osoby, żona o 4 osoby, ale od razu muszę dopowiedzieć jedną rzecz, ja też jestem 
uwzględniony w tej 4, a proszę mi powiedzieć, czy jest takie małżeństwo, gdzie tylko jedno 
jest nauczycielem i współmałżonek nie jest uwzględniony mimo, że nie jest nauczycielem? 
ani jednego Pani nie znajdzie 

Pani Burmistrz - jest, ale ja dokończę, na pewno nie było moją inicjatywą, aby umniejszać 
rolę rodziny, bo ja robię wszystko, żeby pokazać, że rodzina jest najważniejsząjednostką, o 
którą trzeba dbać, wszystko robić i zabiegać, żeby rodzina była rodziną. Dlaczego zapytałam 
o jakiej ilości osób we wniosku była mowa, a to dlatego, że w dodatku mieszkaniowym jest 
zróżnicowana kwota, za rodzinę jednoosobową stosunkowo mniejsza kwota, za rodzinę 
kilkuosobową jest stosunkowo wyższa. Biorąc przypadek Państwa Konefał, Pan Konefał 
wnioskował o 4 osoby i ze względu na te 4 osoby dostawał tą większą, do tej pory było to 
158, 55 zł. w tej chwili od marca jest 135,90 zł. Żona pana Konefała też wnioskowała o 4 
osoby, co jest zgodne z prawdą i dostawała również dodatek mieszkaniowy w tej wysokości, 
można powiedzieć, że było podwójnie. Dlaczego Państwo się nie umówili, ze Pan składa na 2 
osoby i Pana żona też na 2 osoby, albo Pan składa tylko na siebie, a żona składa na 3 osobową 
rodzinę. Biorąc pod uwagę sytuację w ościennych gminach, w gminie Łobez również mają, że 
wypłaca się jeden dodatek mieszkaniowy, nauczyciele będący współmałżonkami sami 
ustalają, do którego pracodawcy występują o ten dodatek. Konsultowałam to, bo wiedziałam, 
że oddźwięk może być taki, że komuś coś zabieramy ,było to dwukrotnie analizowane w 
oparciu o przepisy i treść podjętej przez Państwa radnych w styczniu uchwały jest zgodna z 
rozporządzeniem MEN-u, który tak mówi : nauczycielowi i jego małżonkowi 
zamieszkującemu z nim stale będącemu także nauczycielem przysługuje tylko jeden dodatek 
w wysokości określonej w ust. 1 małżonkowie wskazująpracodawcę, który będzie im 
wypłacał dodatek, wszystkie gminy to stosują. Zaproponowałam i Państwo radni wspólnie 
podjęli uchwałę w naszej Gminie, żeby to obowiązywało, bo możemy rozmawiać o sytuacji 
przeciwnej, gdybyśmy podjęli, tak jak do tej pory obowiązywało, to wtedy inni nauczycieli i 
to znaczna większość by mogła się do Państwa zwracać, dlaczego my dostajemy tylko jeden 
dodatek mieszkaniowy 

Pan Radny Sadurek — poprosiłem Panią o poprzednią uchwałę, chciałbym sprostować pewne 
rzeczy, wcale to nie była uchwała terminowa 

Pani Burmistrz- była, proszę mi wierzyć, skoro ja mówię kilkakrotnie, to znaczy, że jestem 

pewna 

Skarbnik Gminy pani Elżbieta Grabowska- pisze na pierwszej stronie do dnia 31 grudnia 

2009 roku 
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Pan Radny Sadurek - powodem podejmowania tematu był wniosek Pani Dyrektor Gębki o 
zmianę dodatków funkcyjnych, a pewne ustalenia były na posiedzeniu Komisji, wiem że nie 
były głosowane , dlatego ja upominam się o protokoły Komisji. N a posiedzeniu Komisji w 
obecności dyrektorów były pewne ustalenia podjęte, były one zupełnie inne , niż się później 
okazało na sesji 

Pan Waldemar Konefał - nauczyciel Szkoły Podstawowej w Węgorzynie- muszę się odnieść 
do niektórych wypowiedzi pani Burmistrz , po pierwsze to co pani powiedziała, co prawda 
nas to nie dotyczy, ale trzeba powiedzieć, jak wygląda prawo, nie jest prawdą, że nauczyciel 
musi mieć pół etatu, żeby otrzymać dodatek mieszkaniowy , tak było zapisane w starej 
ustawie. Po drugie przez te kilkanaście lat, ja nigdy nie słyszałem, żeby ktoś miał pretensje do 
tego ,że my oboje bierzemy dodatek mieszkaniowy. Proszę czytać wprost, to co jest napisane, 
a nie grabić wodę, nauczycielowi przysługuje nauczycielski dodatek mieszkamowy, a nie 
mieszkaniu przysługuje, tam nikt nie napisał ,że mieszkaniu, lokalowi przysługuje, tylko 
nauczycielowi 

Pani Burmistrz - bardzo proszę nie mówić nieprawdy , skoro ja mówię, że przysługuje 
nauczycielowi który ma co najmniej połowę etatu, to tak jest 

Pan Waldemar Konefał - nauczyciel Szkoły Podstawowej w Węgorzynie - ale proszę mi 
zacytować zapis prawny, bo ja takiego nie znam 

Sekretarz Gminy pani Marta Banasik - w regulaminie jest 

Pani Burmistrz — nauczycielowi zatrudnionemu w wymiarze nie niższym niż połowa 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin, czyli musi mieć 9/18 bądź 11/22 lub 13/26 , 
byłam księgową w gimnazjum, te przepisy obowiązywały również wtedy, więc proszę nie 
mówić, że ja mówię nieprawdę 

Pan Waldemar Konefał - nauczyciel Szkoły Podstawowej w Węgorzynie- ja nie twierdzę, że 
pani Burmistrz nie mówi prawdy cytując regulamin Gminy, ja mówię ,że jest to nie zgodne z 
prawem oświatowym 

Przewodniczący Rady Miejskiej - my naprawdę nie wiedzieliśmy, że nauczyciele dostają z 
jednego dwa dodatki, dodatek mieszkaniowy traktowaliśmy, że zawsze jest jeden , to dopiero 
teraz wyszło, że dwóch mieszkających otrzymuje dwa dodatki. Ja chce zapytać pana 
Mecenasa, czy my jako radni podjęliśmy uchwałę z wadą, bo mówimy że Konstytucja, Karta 
Nauczyciela są to wyższej rangi, a wygląda na to że my stosujemy się na rozporządzeniu 
Ministra Edukacji Narodowej, czy wynika jakaś dyspozycja, że my możemy to uchwalić 
zgodnie z prawem, czy nie. Czy ta Karta Nauczyciela dawała nam takie uprawnienia, żeby to 
zrobić? 

Radca Prawny pan Tomasz Werenicz - Panie Przewodniczący j est błąd rozumowania, nie 
możemy mówić, że uchwała została wydana na podstawie rozporządzenia. Jeżeli uchwała 
byłaby uchwalona niezgodnie z prawem , to już by była uchylona przez Wojewodę , dopóki 
nie zostaną we właściwym postępowaniu uchylone, nie możemy mówić, że są niezgodne z 
prawem. Nawet jeśli okazałoby się ,że skarga pana Konefała przekonała Wojewódzki Sąd 
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Administracyjny w Szczecinie to jeszcze nie można mówić, że ta uchwała jest niezgodna z 
prawem. Nie możemy mówić, że wszystko co jest dla nas złe, jest niezgodne z Konstytucją 

Pani Burmistrz — przygotowując projekt uchwały na sesję styczniową wciąż mamy 
obowiązek uzgodnienia projektu uchwały z organizacjami, został ten projekt uzgodniony ze 
Związkiem Nauczycielstwa Polskiego, oddział w Łobzie , i ze Związkiem Solidarności 
.Protokół z tego spotkania jest spisany , na wniosek jednej z tych organizacji zostały 
zwiększone kwoty dodatku mieszkaniowego, wcześniej było 5, 6, 7 %, w tej chwili jest 5,6, 8 
% on był uzgadniany i nie budziło zastrzeżeń , to że jeden raz może dostać małżeństwo 
nauczycielski dodatek mieszkaniowy 

Pan Waldemar Konefał - nauczyciel Szkoły Podstawowej w Węgorzynie- dziękuje za 
zwrócenie uwagi, że rozporządzenie Ministra Edukacji Narodowej nie jest podstawą prawną, 
wreszcie coś bardzo sensownego. Pani Burmistrz nie podwyższyliście żadnych dodatków, 
tylko wręcz obniżyliście, rodzinom 5 i więcej podwyższyliście i proszę to sprawdzić 

Pani Burmistrz - powiedziałam jakie procenty obowiązują5 , 6, 7 , ateraz 5, 6, 8 i 
Państwo mieliście dostęp do uchwały 

Pani Radna Pietrusz- ja proponuję Panie Przewodniczący zakończyć tą dyskusję, trwa ona 
godzinę czasu i nie doprowadziła do niczego. Chcę dodać, że błędy popełniliśmy my jako 
Radni, bo tak to się robi, daje się uchwałę, która idzie na Komisję dzień przed sesją. Ja 
pamiętam jak żeśmy debatowali, nad regulaminem płacowym, my nie mamy czasu 
przyglądnąć się dobrze tej całej uchwale. 

Przewodniczący Komisji Budietowo-Gospodarczej — p. Jan Szymko - przedstawił opinię 
wobec powyższego projektu 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych 
głosowało: 
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Uchwała Nr XXIV/232/2013 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 26 marca 2013 roku 

w sprawie rozstrzygnięcia wezwania do uchylenia łub zmiany uchwały Nr 
XXIII/221/2013 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 31 stycznia 2013 roku w sprawie 

uchwalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczególne warunki przyznawania 
nauczycielom, niektórych składników wynagrodzenia oraz nauczycielskiego dodatku 

mieszkaniowego 

( uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 minut przerwy 

- 5 minut przerwy-

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
V/43/2011 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 25 marca 2011 roku w sprawie 
zarządzenia poboru podatków i opłat w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso- druk nr 6 

Przewodniczący Komisji Budietowo-Gospodarczej -p. Jan Szymko - Komisje wnioskują o 
zmianę w § 1 ppkt.2 za inkaso opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 10 % od 
zainkasowanych kwot na 7 % od zainkasowanych kwot 

Przewodniczący Komisji Budietowo-Gospodarczej — p. Jan Szymko —przedstawił opinię 
wobec powyższego projektu 

Pani Burmistrz - ta uchwała się pojawiła w związku z tym ,że zostały wprowadzone pewne 
zmiany w „ ustawę śmieciową" jest taka możliwość, żeby tą opłatę śmieciową mogli 
pobierać inkasenci, żeby mieszkańcy nie musieli jechać do Urzędu, czy do Banku, będą 
mogli to robić u sołtysów. Projekt uchwały był przygotowany na 10 % prowizji, na Komisji 
na wniosek Radnych była mowa, żeby zmienić na 7% 

Pani Radna Górniak - czemu tak mało, dziękuję Pani Burmistrz, że tych inkasentów 
wprowadziła. Sołtys na wsi, to jest taka osoba, która powinna wszystko wiedzieć, co się 
dzieje na wsi, dla mnie to, że sołtysi będą mogli chodzić do każdego domostwa to jest super 
sprawa, dojdą tam gdzie majązebrać podatek rolny, ale tam gdzie mieszka babcia to za 
bardzo nie ma potrzeby dochodzenia. Sołtys zbierając taką opłatę, on nie traci 10 minut, lecz 
godzinę. Biorąc pod uwagę jak ważną rolę ma sołtys na wsi, to proszę Państwa nie róbmy 
tego na 7 %, dlatego ja proponuję, żeby zostało te 10 % 
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Pani Radna Sławska- proszę Państwa ja nie do końca się z tym zgadzam , dlatego że ja nie 
wiem czy te 10 % nie wejdzie później do ustawy śmieciowej, a tak na dobrą sprawę, to nie 
jest zapisane ,że sołtys ma chodzić, tylko u sołtysa się płaci 

Pan Sołtys Rataj; chciałbym jak jest w ościennych gminach jeśli można 

Pani Radna Kamińska - proszę Państwa opłata śmieciowa jest wysoka, mówiliśmy że jeżeli z 
podatku 7 % , to chcieliśmy tą samą kategorią iść dalej, dlatego że jeżeli okaże się że wtym 
roku tych pieniędzy ze zbiórki trzeba będzie trochę oddać, ale jednocześnie będzie trzeba na 
przyszły rok zwiększyć, żeby to się wyrównało i wtedy kogo będą wyzywać? 

Pani Radna Sławska - czy my musimy dzisiaj tą uchwałę podjąć? 

Pani Radna Pietrasz - czy jest taka orientacja, ile mieszkańców będzie płaciło ten podatek? 

Sekretarz Gminy pani Marta Banasik - w tym tygodniu spływało najwięcej tych deklaracji, 
każdy czeka do 30 marca, dopiero po wprowadzeniu do systemu tych deklaracji będzie 
wiadomo jakiej wielkości ten podatek będzie 

Pani Burmistrz —Państwo Radni zadecydują ostatecznie jaka będzie to wysokość za inkaso, 
ościenne gminy nie podejmowały takich uchwał ,bo to dopiero weszło w życie w marcu i my 
wychodząc naprzeciw chcemy regulować, tych zmian może być mnóstwo 

Pan Radny Zieliński-]&mam pytanie do sołtysów jaki % mieszkańców wpłaca u was? 

Skarbnik Gminy pani Elżbieta Grabowska - powiem, że w 2012 roku dla wszystkich 

sołtysów Gmina za inkaso zapłaciła 37.694 zł. 

Pani Radna Górniak - wnioskuję, o przyjęcie uchwały w brzmieniu jak wcześniej 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przed głosowaniem uchwały musimy przegłosować 
Stanowisko Komisji 
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Uchwała Nr XXIV/233/2013 

w sprawie zmiany Uchwały Nr V/43/2011 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 25 marca 
2011 roku w sprawie zarządzenia poboru podatków i opłat w drodze inkasa, określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

( uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 
XXI/203/2012 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 29 listopada 2012 r. w 
sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi- druk nr 7 

Przewodniczący Komisji Budietowo-Gospodarczej — p. Jan Szymko - przedstawił opinię 
wobec powyższego projektu 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych 
głosowało: 
Za —13 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/203/2012 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 29 
listopada 2012 r. w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi 

( uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Węgorzyno w 2013 roku - druk nr 8 
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Przewodniczący Komisji Budietowo-Gospodarczej — p. Jan Szymko - przedstawił opinię 
wobec powyższego projektu 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych 
głosowało: 
Za-13 

z dnia 26 marca 2013 roku 

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Węgorzyno w 2013 roku 

( uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie Gminy Węgorzyno- druk nr 9 

Przewodniczący Komisji Budietowo-Gospodarczej — p. Jan Szymko - przedstawił opinię 
wobec powyższego projektu 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych 
głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 
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Uchwała Nr XXIV/236/2013 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 26 marca 2013 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie Gminy 
Węgorzyno 

( uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 
Gminy Węgorzyno na rok 2013 - druk nr 10 

Przewodniczący Komisji Budietowo-Gospodarczej -p. Jan Szymko - przedstawił opinię 
wobec powyższego projektu 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych 
głosowało: 
Za-13 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2013 

( uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2013-2020 - wraz z wprowadzonymi 
załącznikami - druk nr 11 

Przewodn iczący Komisji Budietowo-Gospodarczej — p. Jan Szymko - przedstawił opinię 
wobec powyższego projektu 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych 
glosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

z dnia 26 marca 2013 roku 

( uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 
kredytu bankowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Węgorzyno -
druk nr 12 

Przewodniczący Komisji Budietowo-Gospodarczej -p. Jan Szymko - przedstawił opinię 
wobec powyższego projektu 

Pani Burmistrz - chciałabym tylko wyjaśnić, żeby nikt nie miał wątpliwości, zaciągniecie 
kredytu było już przewidziane w budżecie, który został już uchwalony, ale do konkretnego 
zaciągnięcia potrzebna jest odrębna uchwała 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych 
głosowało: 
Za-13 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym 136 
położonej w obrębie Runowo - druk nr 13 

Przewodn iczący Komisji Budietowo-Gospodarczej — p. Jan Szymko - przedstawił opinię 
wobec powyższego projektu 

W wyniku glosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych 
glosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XXIV/240/2013 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 26 marca 2013 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem 
ewidencyjnym 136 położonej w obrębie Runowo 

( uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu) 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż nieruchomości gruntowych położonych w obrębie Połchowo - druk nr 14 

Przewodn iczący Komisji Budietowo- Gospodarczej - p. Jan Szymko - przedstawił opinię 
wobec powyższego projektu 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych 
głosowało: 



Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż części nieruchomości zabudowanej oznaczonej nr 1238/10 w obr. nr 1 w 
miejscowości Węgorzyno - druk nr 15 
Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej -p. Jan Szymko - przedstawił opinię 
wobec powyższego projektu 

Pani Radna Pietrasz - ja bym chciała Panie Przewodniczący, żeby Pan określił, dlaczego 
Komisje zaopiniowały negatywnie 

Przewodn iczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej - p. Jan Szymko - chodzi o to, żeby nie 
rozdrabniać, ponieważ to jest piękne miejsce, jeśli jakaś osoba jest zainteresowana to niech 
kupuje całą działkę 

Pani Burmistrz — ta nieruchomość ma 604 mkw, na 60 mkw jest zawarta umowa dzierżawy 
od 2008 roku jest umowa dzierżawy na czas nieokreślony, w tej chwili ta osoba wystąpiła o 
wykup tej dzierżawionej części nieruchomości 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - Panie Mecenasie jak my sprzedamy ułamkową część tej 
działki, to jeśli Gmina będzie chciała sprzedać następną część, to musi dostać zgodę tego, 
który to nabędzie? 

Radca Prawny pan Tomasz Werenicz - zgoda kogokolwiek na dysponowanie własną 
własnością musi wynikać z przepisów prawa, umów, czynności cywilno — prawnych .Każda 
działka, który jest wydzielona geodezyjnie stanowi odrębny przedmiot własności 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych 
głosowało: 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym 539 
położonej w obrębie Mieszewo - druk nr 16 

Przewodn iczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej - p. Jan Szymko - przedstawił opinię 
wobec powyższego projektu 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości ej oznaczonej numerem 
ewidencyjnym 539 położonej w obrębie Mieszewo 

( uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu) 

Pani Burmistrz- w sprawie budynku remizy OSP w Sielsku dokonany został 5-letni przegląd 
budynku, który opisuje stan aktualny, również są zalecenia, które jesteśmy zobowiązani 
realizować. Jeśli chodzi o światłowody, to zostało to już przedstawione przez panów. 

Pani Radna Górniak - czyja mogę dopytać o remizę? Jak przyjeżdża Komisja i zrobi 
przegląd to za 5 lat powinien być kolejny? 

Pani Burmistrz - nie, są specj aliści z uprawnieniami ,którzy muszą dokonywać przeglądów 
rocznych i 5- letnich, w tej chwili został przeprowadzony przegląd 5-letni, został pokazany 
stan techniczny tego obiektu 

Pani Radna Górniak - kiedy? 

Sekretarz Gminy pani Marta Banasik- 20, 21 luty 

Pani Burmistrz - jeśli chodzi o światłowody , to już panowie przedstawili stan realizacji i 
odpowiedzieli na pytania 

Pani Radna Górniak —interpelacje skierowane na piśmie, czy odpowiedzi dostaniemy 
również na piśmie? 

Sekretarz Gminy pani Marta Banasik - — tak , na piśmie 
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VI. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie 
międzysesyjnym 

- uczestnictwo w Gali Smoków 

- uczestnictwo w Debacie Ekologicznej w szkole Podstawowej w Węgorzynie 

- praca biurowa, podpisywanie Uchwał 

VII. Wolne wnioski i komunikaty 

Pan Radny Sadurek - Pani Burmistrz , mam wielką prośbę , proszę wrócić do dawnego stanu 
strony internetowej, w tej chwili żeby otworzyć jakiś plik, to ja muszę go pobrać na dysk, a to 
jest bardzo niekorzystne, bo ja nie wiem, co pobieram 

Pani Radna Górniak- ja na początku zadałam pytanie, co z osobami, które wymagają 
pomocy, a nie są nigdzie ujęte, chciałabym zająć się tym tematem wspólnie z Radą. 
Chciałabym przedstawić sytuację, jaka ma miejsce na terenie naszej Gminy. Jest osoba, które 
nie jest zarejestrowana w Opiece, nie jest zarejestrowana jako bezrobotna , jest chora i 
wymaga pomocy i w tym momencie nie ma osoby która udzieliłaby tej pomocy. Myślę, że 
dobrze by było gdybyśmy na sesji, czy może wcześniej zebrali te służby jakie w naszej 
Gminie funkcjonują, czyli Opieka Społeczna, sołtysi, także Komisja przeciw działań 
alkoholowych, a także Gmina, CIS. Jeżeli Państwo weźmiecie pod uwagę jaka jest sytuacja 
lokalowa w naszym Ośrodku Pomocy, to tam nie ma miejsca, gdzie dana osoba mogłaby 
przyjść i pożalić się . Bardzo bym prosiła, żeby na kolejnej sesji zająć się tą sytuacją, 
ponieważ są osoby, które nie mają żadnej pomocy i musimy jakoś tą sprawę rozwiązać. 
Musimy dotrzeć do tych osób, ponieważ one same sobie nie poradzą. 

Pani Burmistrz - ja dzisiaj odbyłam spotkanie z sołtysami, między innymi w tym temacie, 
aby nawiązała się współpraca sołtysów z pracownikami Opieki Społecznej, jeśli budzi coś 
wątpliwość to żeby było to przekazywane w odpowiednim czasie do Opieki Społecznej 

Pani Radna Sławska - ja zacznę od cytatu. Mieszkańcy Runowa Pomorskiego chcieliby, 
żeby byli wysłuchani, w tym momencie ciągle jest odwlekany remont instalacji elektrycznej. 
Godziny pracy Pani świetliczanki nie bardzo odpowiadają młodzieży, Rada sołecka, 
młodzież, pani świetliczanka zwróciliśmy się z prośbą o przesuniecie godzin pracy, tego już 
Pani Burmistrz nie słyszała. Mieszkańcy przypominają, że jest to świetlica wiejska dla 
wszystkich i proszą o zmianę godzin pracy. Jeden z mieszkańców Runowa Pomorskiego 
złożył wniosek o udostępnienie świetlicy dnia 26 kwietnia 2013 roku , od godziny 10:00 -
23:30 i jest to zgodnie z regulaminem świetlicy wiejskiej, aby to było zgodne z prawem, bo 
dostał odpowiedź odmowną zapytałam w Urzędzie Pracy jak to ma się do świetliczanki 
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Pani Burmistrz - proszę przeczytać tą decyzj ę odmowną, że proszę zweryfikować termin, 
czy może to być dzień w dzień weekendowy, bo 26 to jest piątek i będą się odbywały zajęcia 
na świetlicy 

Pani Radna Sławska - to nie są zajęcia szkolne, że dzieci stracą dzień nauki, świetlica jest 
czynna codziennie i nie będzie dużą szkodą dla dzieci, jak raz nie pójdą na świetlicę. Proszę 
nie dziwić się, ze pani świetliczanka zrezygnowała z pracy jej również zależało na zmianie 
godzin. Mówi pani o odnowie miejscowości, plan odnowy miejscowości jest z 2008 roku, a 
Pani tylko wykonuje swoje obowiązki. Mieszkańcy Runowa Pomorskiego proszą o zrobienie 
dodatkowego przystanku na ulicy Połchowskiej. Proszę nie mówić też rzeczy o korcie, 
pieniądze były z funduszu sołeckiego, to już trwa 3 lata 

Sekretarz Gminy pani Marta Banasik - ja chciałabym się odnieść, co do świetlicy, czyja 
mam teraz powiedzieć świetlicowej, przepraszam pani nie może świadczyć pracy w piątek, bo 
jest spotkanie integracyjne mieszkańców, nie mogę czegoś takiego narzucić. Na temat 
informacji jakie Biuro Pracy udziela na telefon, a jakie są w formie sformalizowanej, to ja 
mogę Państwu Radnym pokazać i powiedzieć 

Pan Radny Powiatowy - Józef Drozdowski- chciałem serdecznie podziękować Pani 
Burmistrz za pozyskanie kwoty z projektu z Unii Europejskiej na przedszkola dla Mieszewa, 
Sielska i Cieszyna i chciałem powiedzieć, że ten projekt otrzymał największą kwotę z listy 
projektów rekomendowanych 

Pani Radna Pietrusz- ja mam wniosek z uwagi na to, że dzisiaj jest taki krzyk o wynajęcie 
świetlic wiejskich, a przecież cały czas było, że świetlice są przeznaczone dla społeczności 
zmieńmy regulamin, bo w takim razie on jest zły i proponuję go przeanalizować i od nowa 
przedstawić go Radzie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - odczytał treści pisma, które wpłynęły do biura Rady 
Miejskiej 

VIII. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Jan Mazuro zamknął X X I V 
sesję Rady Miejskiej w Węgorzynie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - złożył życzenia Świąteczne, podziękował radnym i 
zaproszonym gościom za aktywny udział w obradach. 

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 25 ponumerowanych stron oraz 20 
załączników. Na tym protokół zakończono i podpisano. 


